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Kérdés

„A Markusovszky kórház nehézségei IV.." címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést
kívánunk benyújtani dr . Horváth Ágnes egészségügyi miniszterhez .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Asszony!

Egyes kórházak 2007 . április 1 . után nem fogadnak akut betegeket . Az új beutalási rend most
készül, az ellátandó betegek száma egy-egy intézetben értelemszerűen növekszik, az
ellátásukhoz szükséges kapacitásnövekedés az új, várható igényeket nem fedezi .

Kérdés :

A Markusovszky Kórház miért nem kapott súlyszám többletet a Sárvári Önkormányzati
Kórház aktív ágyainak megszűnésével, ellátási területének a sárvári kistérséggel történő
bővülésével?

Várjuk megtisztelő válaszát!
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